
   

 

 

ACTA - SESSIÓ INFORMATIVA DEL POUM 

 

Objectius: Presentar el POUM i concretament el programa de participació que 

l’acompanya. 

 

Data i lloc: Divendres 16 de gener a les 19.00 del vespre a “la Fabriqueta” 

 

Assistents: 40 persones aproximadament a títol individual o representants 

d’entitats o partits polítics. 

 

Ponents: Alcalde Joaquim Arnó, arquitecte redactor Jaume Viñolas, arquitecte 

municipal Joan Antoni Gil, tècnica responsable del programa de participació 

Cristina Valls, amb el suport de la Diputació de Barcelona. 

 

Resum de la sessió  

 

La sessió informativa del POUM donava el tret de sortida al programa de 

participació del Pla.  

 

L’alcalde va exposar les raons d’iniciar la 

redacció del POUM, explicant que la revisió 

del planejament és necessària ja que el 

vigent Pla General data de 1984. D’altra 

banda va comentar que les necessitats de 

Caldes d’Estrac han canviat i que el POUM 

hi ha de donar resposta. 

 

L’arquitecte redactor del POUM va explicar què és un POUM i quins són els 

objectius que, a priori, es considera que ha d’abordar, tot i que aquests poden 

variar al llarg del procés. L’arquitecte municipal va exposar les característiques 

del planejament urbanístic actual de Caldes incidint en els temes que es 

portaran a debat públic en aquesta primera fase del POUM, just abans de la 

redacció del document Avanç.  

 

Per últim, l’empresa responsable del procés participatiu va explicar en quins 

moments del procés de redacció del POUM la ciutadania pot participar, 

diferenciant els espais de debat públic i col·lectiu (que serien els tallers 

participatius) dels espais individuals on les persones que vulguin poden fer 

comentaris i al·legacions de temes que els afecten directament (es va informar 

que s’obrirà una Oficina Tècnica els dijous a la tarda a l’Ajuntament).  

 

Es va presentar els objectius i el calendari del tallers participatius i es va 

convidar als assistents a apuntar-s’hi. 



   

 

 

A la darrera part de la sessió, es va obrir un torn de paraules. Com a resposta a 

les preguntes, l’alcalde va desvincular el POUM de les eleccions municipals 

explicant que el procés no s’ha iniciat fins ara per manca de finançament. Es 

va emplaçar als assistents a seguir participant en els espais oberts. 
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